
Městská část Praha 10

ZÁPIS

č. e-spis: P10-190547/2024

z 15. jednání Komise kulturní RMČ Praha 10, které se konalo dne
13. 5. 2024 od 17.00 do 17:30 hod.

Přítomní členové komise
Mgr. Šárka Gandalovičová, předsedkyně 
MgA. David Kašpar, člen
Mgr. Zuzana Lajksnerová, členka
Ing. Karel Opit, člen
Ing. Martin Kopecký, člen, online
Mgr. Petr Scholz, odborník
Ing. Marek Reimer, odborník
Mgr. Petr Spisar, odborník

Omluvení členové komise, odborníci
MgA. Olga Škochová Bláhová, odborník

Neomluvení členové komise, odborníci 
NE

Hosté
JUDr. Pavel Šutka, místostarosta, online

Předsedkyně zahájila jednání v 17:00 přivítáním komise a konstatovala, že je přítomno 8 členů 
komise (7 fyzicky, 1 online) a komise je usnášeníschopná.

Program

1) Organizační záležitosti
2) Letní scény Prahy 10
4)Různé
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ad 1) Organizační záležitosti

1.1 Schválení programu
Předsedkyně komise Š. Gandalovičová vyzvala přítomné, aby vznesli připomínky či doplnění 

k návrhu programu.

Program jednání komise byl schválen.

Průběh hlasování:

přítomno pro proti zdržel se nehlasovalo

8 8

1.2 Ověření zápisu:
Předsedkyně komise Š. Gandalovičová požádala Mgr. Petra Scholze o ověření zápisu.

Ověřovatel zápisu z jednání komise byl schválen.

Průběh hlasování:

přítomno pro proti zdržel se nehlasovalo

8 8

ad 2) Science Festival

Předsedkyně komise Š. Gandalovičová představila projekt Science Festival.

Hlasováno o návrhu Stanoviska ve znění předneseném Š. Gandalovičovou: Komise kulturní 
souhlasí s realizací projektu Science Festival dle předloženého materiálu.

Komise přijala Stanovisko č. KK/15/35/2024

Průběh hlasování:

přítomno pro proti zdržel se nehlasovalo
8 8

ad 3) Různé

Předsedkyně Š. Gandalovičová požádala přítomné o další podněty.
Paní Lajksnerová vznesla dotaz na opravu KD Barikádníků. Pan místostarosta Šutka se vyjádřil, 
že je potřeba v současné době připravit soutěž projektu na rekonstrukci. Aktuální pasport 
budovy odhadl opravy řádově na 90 mil. Kč. Pan místostarosta zastává názor na realizaci 
rekonstrukce, která bude zachovávat původní kulturní ráz budovy s její historií na poli 
kulturního dění.

Potvrzení termínu následující KK a to 3.6.2024 v 18:00.
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Poznámky
V případě, že některý z členů, odborníků nebo stálý host komise požádá s dostatečným 
předstihem, uskuteční se jednání komise hybridně. Jednání komise se tedy uskuteční i pomocí 
videokonference prostřednictvím schůzky v Microsoft Teams. V případě účasti formou 
videokonference, si účastník připraví list papíru, kde označí výsledek své volby „PRO" nebo 
„PROTI" nebo „ZDRŽEL SE".

Součástí zápisu jsou stanoviska: 
Stanovisko č. KK/15/35/2024

Přílohy:
1) Science festival

předsedkyně komise

M  

 

taje/hnice komise

Zápis zjednání komise Rady městské části Praha 10 je pro účely jeho zveřejnění způsobem 
umožňujícím dálkový přístup upraven tak, aby jeho podoba byla v souladu správními předpisy, 
upravujícími ochranu informací, zejména ochranu osobních údajů, osobnosti a soukromí fyzických 
osob. Originál prezenční listiny je uložen u tajemníka komise.
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Příloha č. 1

Science festival

Záměr k 13. 5. 2024
Místo: Areál Gutovka
Termín: přelom srpen/září 2024

Festival vědy s názvem „Science Festival na Desítce" bude mít v letošním roce již čtvrté výročí a 
tradičně se koná v prostorách volnočasového parku Gutovka v Praze 10.
Festival bude mít opět bohatý osvětový program s řadou interaktivních Stánků, kde odborní 
lektoři a zainteresované společnosti prezentují jednotlivé oblasti vědy, výzkumu a ochrany 
životního prostředí s akcentací na území Prahy 10 a celé Prahy. Program je tvořen ve spolupráci 
s AV ČR a Přírodovědeckou fakultou UK. Doplní jej vědecké show na pódiu, diskuze s osobnostmi, 
SWAP hraček, zelená pohotovost (poradenství pro pokojové rostliny) a další program.
Na festival budou po předběžném jednání přispívat Nadační fond Neuron částkou cca 100 000 
Kč a společnost Veolia také částkou cca 100 000 Kč, zbytek nákladů pokrývá MČ Praha 10.
U předchozích ročníků festivalu bylo pozitivně hodnoceno zejména zvolené místo a čas konání, 
kvalitní environmentální obsah předávaný prostřednictvím odborníků zábavnou a srozumitelnou 
formou tak, aby si každý vše prakticky vyzkoušel. Neméně důležitým faktorem byla v minulých 
ročnících výtečně zvládnutá komunikace a propagace festivalu.
Na festival je počítáno s volným vstupem. Akce je poměrně ojedinělou a jedná se o jeden z 
největších vědeckých festivalů na území hlavního města Prahy. Je určena primárně dětem 
školního a předškolního věku a jejich rodičům. Návštěvnost festivalu se každým rokem zvyšuje a 
pohybuje se u hranice až 3000 návštěvníků.
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PlO-190547/2024

Městská část Praha 10 

STANOVISKO
Komise kulturní RMČ Praha 10

KK/15/35/2024

ze dne 13. 5. 2024

Komise kulturní RMČ Praha 10

I. SOUHLASÍ s realizací projektu Science Festival dle předloženého materiálu.

Mgr. Šárka GANDALOVIČOVÁ 
předsedkyně Komise kulturní RMČ Praha 10

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
8 8
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